

SALE

1 Local or IRS/PDS/RES Resale

Commission payable by the buyer is equivalent to 2% of the purchase price - plus 15% VAT.

Commission payable by the seller is equivalent to 2% of the sale's price - plus 15% VAT.

2 Off-plan Sale

No commission payable by the buyer.

RENT

1 Long-term Rental – Minimum 12 months

Finder's Fee payable by the tenant is equivalent to 1 month's rental - plus 15% VAT

Finder's Fee payable by the landlord is equivalent to 1 month's rental - plus 15% VAT

2 Mid-term Rental – Between 6 and 12 months

Finder's Fee payable by the tenant is equivalent to 10% on the total amount paid in rent - plus 15% VAT

Finder's Fee payable by the Landlord is equivalent to 10% on the total amount paid in rent - plus 15% VAT

VENTE

1 Local ou Revente IRS/PDS/RES

La commission payable par l'acheteur équivaut à 2 % du prix d'achat - plus 15 % de TVA.

La commission payable par le vendeur équivaut à 2 % du prix de vente - plus 15 % de TVA.

2 Vente sur plan

Aucune commission payable par l'acheteur.

LOCATION

1 Location à long terme - Minimum 12 mois

La commission d'intermédiaire payable par le locataire équivaut à 1 mois de location - plus 15% de TVA.

La commission d'intermédiaire payable par le propriétaire équivaut à 1 mois de location - plus 15% de TVA.

2 Location à moyen terme - Entre 6 et 12 mois

La commission d'intermédiaire payable par le locataire équivaut à 10% du montant total payé en loyer - plus 15% de TVA.

La commission d'intermédiaire payable par le bailleur est équivalente à 10% sur le montant total payé en loyer - plus 15% de TVA.